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Maastricht, 22 juli 2019 

Betreft: Art. 47 vragen van PvdA betreffende voertuigdiefstal 

 

Geacht college, 

Uit verschillende berichten in de media over cijfers van het Landelijk Informatiecentrum 

Voertuigcriminaliteit (LIV) blijkt dat er in de eerste zes maanden van 2019 in Maastricht 198 auto’s, 

bromfietsen en motoren zijn gestolen. Maastricht is hiermee met afstand koploper in Limburg. 

Opvallend is verder dat meer dan twee op de drie gestolen voertuigen een brom- of snorfiets is. 

De onderzoekers geven aan dat Limburg een geliefde provincie is bij dieven omdat gestolen goederen 

snel over de grens gebracht kunnen worden.  

Naar aanleiding van deze berichtgeving heeft de PvdA de volgende vragen aan het college: 

1. Hoe verklaart het college het opvallend hoge aantal voertuigdiefstallen in Maastricht in 

vergelijking met andere Limburgse steden? 

2. Hoeveel voertuigdiefstallen zijn er in de afgelopen vijf jaren op jaarbasis gepleegd? 

3. Welk beleid voert Maastricht om voertuigdiefstal tegen te gaan? 

4. Is het college voornemens actie te ondernemen om het aantal voertuigdiefstallen terug te 

dringen? Zo ja, op welke wijze denkt het college dit in te gaan vullen? Zo nee, waarom niet? 

 

Namens de PvdA-fractie, 

Didier Jacobs 

Manon Fokke 
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